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Vragen van de leden Gerkens en
Van Raak (beiden SP) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het
overdragen van sms-berichten door
telefoonbedrijven aan
opsporingsdiensten. (Ingezonden
5 juni 2009)

1
Is het probleem dat de recherche, de
Algemene Inlichtingen- en
Veiligheidsdienst (AIVD) en de politie
ongevraagd en structureel
sms-berichten krijgen doorgestuurd
door telefoonbedrijven T-Mobile en
Vodafone, inmiddels opgelost?1 en 2

Zo niet, per wanneer zal dit wel het
geval zijn?

2
Deelt u de mening dat dergelijk
handelen, het niet nakomen van de
regels die de privacy moeten
beschermen, het vertrouwen van
mensen in de privacybescherming
schaadt? Vindt u dit ook schadelijk
voor het draagvlak voor maatregelen
die inbreuk maken op de
bescherming van de persoonlijke
levenssfeer?

3
Waarom zijn de telefoonbedrijven
niet direct verplicht om orde op zaken
te stellen en er voor te zorgen dat hun
systemen in staat zijn om de inhoud
van tekstberichten niet door te
geven?

4
Wat is er gebeurd er met de
ongevraagde en onrechtmatig
doorgestuurde tekstberichten? Hoe
wordt gegarandeerd dat deze niet
worden bekeken, behalve na de
vereiste toestemming van de
rechter-commissaris of minister? Wie
ziet daar op toe?

1 NRC Handelsblad, 30 mei 2009: «Sms’jes
gaan ongevraagd naar politie».
2 Nu.nl, 2 juni 2009: «Vodafone en T-Mobile
verbeteren sms-filter»
http://www.nu.nl/internet/1972695/
vodafone-en-t-mobile-verbeteren-sms-
filter.html

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie), mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen 19 juni
2009)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
mijn ambtgenote van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties, dat de
schriftelijke vragen van de leden
Gerkens en Van Raak (beiden SP) van
uw Kamer over het overdragen van
sms-berichten door telefoonbedrijven
aan opsporingsdiensten (ingezonden
5 juni 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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